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IISAKU GÜMNAASIUM 

hoolekogu koosoleku protokoll nr 240416 

 

Toimumisaeg: 16. aprill 2024, kell 17.00-18.00 

Toimumiskoht: Iisaku Gümnaasium 

Koosoleku juhataja: Annely Oone 

Osavõtjad: Annely Oone, Indrek Rajamets, Kristiina Avel, Emma Labe 

Külaline: Külli Guljavin 

Protokollija: Annely Oone 

  

Lisa 1. Koosolekust osavõtjate allkirjastatud nimekiri. 

 

Päevakord:  

1. Arvamuse andmine eelnõule „Alutaguse valla koolide vastuvõtmise kord”. 

2. Muud küsimused. 

Päevakord kinnitati ühehäälselt. 

 

1. Arvamuse andmine eelnõule „Alutaguse valla koolide vastuvõtmise kord”  

 

Kooli direktor tutvustas eelnõud ja selgitas muudatusi. I.Rajamets tõi välja, et 

avalduste tegemise tähtaeg on küllaltki varajane, 1. mai. Eelnõus ei selgu, mis saab, kui 

avaldus esitatakse hiljem (mittetähtaegselt). A.Oonele jäi arusaamatuks, miks algab 

taotluste vastuvõtt juba 1. novembrist. Leiti, et taotluse esitamise ajaks on vaja esitada 

koolivalmiduse kaart, kuid see antakse välja alles maikuus. Lisaks leiti, et eelnõus 

puudub regulatsioon, kuidas toimub õpilaste vastuvõtt 1. klassi õppeaasta keskel. 

 

O t s u s t a t i :  Teha ettepanek eelnõu koostajatele läbi mõelda ja täiendada eelnõud 

järgmistes punktides: 

1) muuta taotluste vastuvõtmise aega nii, et see arvestaks taotluse esitamise ühe eelduse 

ehk koolivalmiduskaardi väljastamise ajaga lasteaedade poolt ning võimalusega 

esitada taotlus ka hiljem; 

2) arutada eelnõu läbi ka lasteaedade esindajatega; 

3) lisada eelnõusse 1. klassi õppeaasta keskel vastuvõtmise kord. 

 

2. Muud küsimused  

 

Direktor tutvustas 2. mail toimuva arutelupäeva eesmärki. Kooli arengukava on koostatud 
kuni 2024. aastani ja peab hakkama koostama uut. Samal ajal toimub õppekava 
muutmine, praegu tehakse ainekavasid. Arengukava peab olema kuni 4 aastaks. K.Guljavin 
lisas, et töötatakse välja arengukava muutmise plaan ja kava koostamiseks võetakse 
väljastpoolt kooli abiline. Arutelu toimub nüüd mais, sest ainekavade jaoks on vaja 
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täpsustada kooli visiooni. Soov on muuta väärtusi. Sügisel algab põhiline arengukava 
koostamise protsess. Kavandatakse teha eraldi kohtumine õpilastega. 
 
K.Guljavin tutvustas kooli erinevaid tegevusi õppeaasta lõpus (NordPlus projekt, 21. mail 
ohutuspäev, kevadkontsert laululaval, algklasside projektid, lõpuaktused 20. juunil).  
 
Kuna kohal ei olnud valla esindajat, siis ei olnud koosolekul võimalik saada lisainfot 
koolihoone projekteerimise kohta. Kohalolijad ootavad, et vallavalitsus selgitaks uue 
hoone projekteerimise hetkeseisu ja küsiks kogukonna esindajatelt, lastelt ja 
lastevanematelt sisendit tulevase hoone projekteerimiseks. 
 

O t s u s t a t i :   

- Kooli info võetud teadmiseks. 

- Pöörduda vallavalitsuse poole ja selgitada välja uue koolihoone projekteerimise 

hetkeseis. 

 

Sellega loeti päevakord ammendatuks ja koosolek lõppenuks. 

 

Juhataja ja protokollija: Annely Oone (allkirjastatud digitaalselt) 


